
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek. För. 2021-11-23 
Närvarande:  
 Staffan Gustafsson  

Bo-Göran Romppanen  
Gunnar Södergren 

  Marcus Johansson 
Gunilla Palmquist 

  Björn Wadensten 
 

1. Mötet öppnas av ordf Staffan. 
2. Till dagens protokolljusterare utses Björn Wadensten. 
3. Dagordning godkännes. 
4. Föregående protokoll gås igenom och godkännes. 
5. Bo-Göran ger en ekonomisk rapport. I dagsläge finns 618 417,26 kr på 

kontot. 
6. Staffan ger en färsk rapport angående det nya KO avtalet. Net at Once 

har lagt fram ett ekonomiskt förslag till GFEF. Man beslutade på senaste 
mötet att försöka sänka kostnaderna ytterligare samt att granska Telias 
TV-utbud samt göra en enkel förfrågan till ytterligare två leverantörer. 
Nästa GFEF möte blir i januarie 2022. 
Vårt nuvarande avtal med Net at Once gäller fram till oktober 2022. 

7. Två intressenter ang anslutning till nätet har hört av sig. 
8. Nu pågår markarbete vid utbyggnadsområdet Sjölyckan, södra 

Otterbäcken. 
9. Staffan har tagit fram en lathund till styrelsemedlemmarna om hur vi 

ska hantera felavhjälpning. Vi diskuterar detta och är ense om vikten av 
att alla hanterar det på samma sätt. 

10. Inga övriga frågor. 
11. Nästa styrelsemöte är tisdag den 18 januari 2022 kl 17 30 på Allmänna 

vägen 20. 
12. Mötet avslutas. 

 
För protokollet  Justerare 
 
Gunilla Palmquist  Björn Wadensten 
               

                        
                     GOD JUL och GOTT NYTT ÅR!  

 
 
 


